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Beslutande Mona Andersson (S) 

Patrik Nilsson (S) 

Ann-Christin Lundberg, Demensföreningen. Ann-Charlott Nordlund, 

RTP. Fredrik Seidel, FUB. Sven Olof Lindgren, Hörselskadades 

riksförbund, Hans Lindgren. Sören Lundgren och Susanne Boström, 

SRF. Bengt Westman. Silwia Svahn FUB. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Övriga deltagare  
 

                                                        

 
 

 

Jhonas Nilsson, socialchef 

Angelica Nylander, sekreterare 

Maja Petrovic, sekreterare 

 

 

Utses att justera Ann-Christin Lundberg 
 

  

 
 

Underskrifter Sekreterare  Paragraf 1-8 

 Angelica Nylander  
 

 Ordförande   

 Mona Andersson  
 

 Justerare   

 Ann-Christin Lundberg 

 

 ANSLAG/BEVIS 
 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 

Organ Funktionsrättsrådet 
 

Sammanträdesdatum 
2021-10-25 

 

Datum för anslags uppsättande                  2021-11-10 Datum för anslags nedtagande    2021-12-02 
 

Förvaringsplats för protokollet Socialkontorets arkiv                   
 

Underskrift                

                     Angelica Nylander 
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§ 1 Godkännande av föredragningslistan 

 

Beslut  
Funktionsrättrådet beslutar att godkänna föredragningslistan. 
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§ 2 Val av justerare 

 

Beslut 
Funktionsrättrådet beslutar att välja Ann-Christin Lundberg till 

justerare. 
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§ 3 Föregående protokoll 

 

Beslut 

 
Efter en genomgång av nedanstående punkter läggs föregående 

protokoll till handlingarna. 

 

 

 

 

 Parkering badhus 

Frågan om parkeringar ligger fortfarande på samhällsbyggnad, hoppas på 

lösning senast nästa år. 

 

 

 Röjning av sly 

Röjningen har delvis genomförts vid Lövlunden, dock långt ifrån fullt ut.  

 

Beslut 

Mona Andersson (S) tar upp frågan med tillväxtchef. 

 

 

 Snöröjning på parkering mellan grillbaren och Coop 

Coop har möjlighet att ordna med skottning men det innebär en ökad 

kostnad för dem. Mona har tagit detta med samhällsbyggnadschef som 

tyckte att detta ska bekostas av grillbaren då området ligger på deras 

tomt.  

 

Beslut 

Mona Andersson (S) tar frågan ett varv till och återkommer i samband 

med nästa sammanträde. 

 

 

 Busstrafik Sikeå 

Fungerar fortfarande inte. Anslutningsbussar väntar inte vid förseningar. 

Patrik Nilsson (S) berättar att man arbetar med att få förare att slå igång 

sina sändare så det kommer in underlag kring problemet då detta behövs 

för att kunna identifiera var problemet ligger. 
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§ 4 Allmän information från kommunen 

 

Presentation av Patrik Nilsson (S): 

 

 Kommunstyrelsens möte förra veckan med stora punkten om 

ekonomi delår. Verksamhetens underskott relaterar bl. a annat till 

särskola och sommarbemanning inom äldreomsorgen. Koncernen 

som helhet har ett överskott som beror på en mer positiv utveckling 

än beräknat gällande bl. a arbetslöshet och sjuktal. 27 miljoner 

delades ut till verksamheter förra veckan. Alla utskott fick sina 

äskanden, och man hoppas på en ökad budget för 2022. Låg 

arbetslöshet i kommunen samt goda siffror på försörjningsstöd 

jämfört med större kommuner, dessa tal har ej ökat här under 

pandemin.  

 Badhuset plockades bort från budget då det behövs ett mer 

omfattande underlag som beräknar behov av och kostnader för 

reparationer av fastigheten. Förhoppningen är att badhuset ska kunna 

ligga som ett eget ärende framöver. 

 På Kommunstyrelsen föreslogs även att ta bort 1-kronastomterna i 

Bygdeå, Ånäset och Robertsfors då dessa skapar problematisk 

konkurrens på marknaden då taxeringsvärde på tomter i kommunen 

just nu ökar snabbt. Underlag på marknadsmässigt pris behöver tas 

fram. 

 En politisk styrning för att diskutera Norrbottniabanan är planerad 16 

november. En upphandling som påverkar Sikeåvägen ska ut i augusti, 

informationsmöten för allmänheten kommer erbjudas längre fram. I 

nuläget avvaktar man på att trafikverket släpper den internationella 

infrastrukturplanen i november. 

 

 

Frågor 

 

Fredrik Seidel frågar om Rickleån: Patrik Nilsson (S) svarar att alla 

kraftverk i landet framöver ska söka nya tillstånd, både lönsamma och 

icke lönsamma. Vid möte med Skellefteåkraft framkom att de tre 

kraftverken på bruket ska rivas ut och att detta ska vara klart i januari, 

men att det i nuläget behövs mer kunskap om hur detta ska gå till. 

Tillväxtchef Magnus Hansson sitter i nytillsatt insynsgrupp för detta 

arbete.  
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§ 6 Rapporter från 
 

Kommunstyrelsen med utskott 

 

Presentation av Jhonas Nilsson, Socialchef: 

 

 De coronarestriktioner som lättade den 29 september 2021 gäller ej 

kommunal verksamhet fullt ut då det fortfarande finns vissa krav för 

personal inom vård och omsorg. Över 80 % vaccinationsgrad hos 

anställda, och bland brukare nästan 100 %. From nästa vecka får 

hemsjukvården sin tredje dos, särskilt boende har redan fått. En tredje 

dos kommer erbjudas personer över 80 år i samband med årets 

influensavaccinering 8 november. 

 Inga förändringar gällande anhörigstöd. Anhörigkonsulenten 

avvecklades 2020 och under pandemin tappades mycket av det stöd 

som tidigare kunnat erbjudas anhöriga. Resultat av granskning av 

detta kommer inom kort. Verksamheten vill utveckla anhörigstöd att 

inte bara handla om äldre, utan även barn och unga eller 

funktionsvarierade. Målet är att skapa ett program för strategi för 

funktionsvariation likt det för äldreomsorgen. 

 

Intresseorganisationerna 

 

FUB: Verksamheten börjar komma igång, ser fram emot när 

aktiviteterna på gruppboenden och dagaktiviteter drar igång fullt ut. 

Funderingar kring varför inte badet öppnat för daglig verksamhet då 

det är öppet för allmänheten? Jhonas tar med sig detta. 

 

HRF: Planerat julfest. Haft årsmöte i september. 

 

Diabetesföreningen: Jobbar för att få igång verksamheten, möte för 4 

veckor sedan. Undrar vad är kommunens strategi när det gäller 

fotvård? Mona Andersson (S) svarar: regionfråga för 

diabetespatienter. Jhonas Nilsson, Socialchef svarar: svårt att 

rekrytera fotvårdare, men ingen skillnad på strategin nu från förr.  

 

SRF: Jobbar för att få in de man vet finns men som inte är 

medlemmar i föreningen. 

 

Demensföreningen: Alzheimersdagen blev inte av under hösten. 

Ordnade öppet hus på vuxenskolan istället. Planerar 

julfest/jubileumsfest. Årsmöte utomhus i somras, då var 

biståndshandläggare och hälsocentral inbjuden för att informera 

anhöriga. Uppskattat initiativ som kommer göras om. 
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§ 7 Övriga frågor  

 
Bengt Westman: påpekar att elektroniska dörröppnare vid ingång till 

begravningsbyrån inte fungerar.  

 

Beslut 

Mona Andersson (S) tar med sig frågan till samhällsbyggnad. 

 

 

 

SRF: fråga ang. lokalbussar på sommarhalvåret. I år försvann 

busstrafiken helt med hänvisning till statistik. Vad finns det för strategi 

hos kommunen för de som bor utanför samhället och behöver komma in, 

men inte har bil? Mona Andersson menar att Anna Johnsson bör få svara 

på detta, Patrik Nilsson instämmer.  

 

Beslut 

SRF skriver ned sitt ärende i mail och skicka till Mona Andersson (S) 

som i sin tur talar med trafiksamordnaren. 

 

 

 

Fredrik Seidel: 

1) fortsatt undermåligt wifi på gruppboende, det har t.o.m. försvunnit på 

Bergmästaregatan.  

 

Beslut 

Socialchef Jhonas Nilsson tar med sig frågan och presenteras på sociala 

utskottet 9e nov. 

 

Fredrik Seidel: 

2) badhuset: undrar vilket ansvar personalen på badhuset har i samband 

med aktiviteter som den dagliga verksamheten har, ex iordningsställande 

av hjälpmedel. 

 

Beslut 

Socialchef Jhonas Nilsson tar med sig frågan. 
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§ 8 Nästa sammanträde 

 

Mån 24 januari 2022, 13.00 - 15.00, Diamanten centrumhuset 

 

 

 

 

 


